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    Protokół nr XLX/VI/2014 
     z sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju 
    z dnia 27 czerwca 2014 r. 
 
 
 
 
 I/1. Sesję rozpoczęto o godz. 15.20, a zakończono o godz. 16.30. Miejsce obrad:  

sala OSP Lądek-Zdrój. 
  
 Obradom przewodniczył; Przewodniczący Rady Miejskiej – Janusz Sosna. 

Przewodniczący powitał gości, pracowników Urzędu i obecnych na sesji radnych. 
 
I/2. Przewodniczący stwierdził quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych 
uchwał. Na sali obrad na 15 radnych obecnych 12. 
 
I/3. Protokół z poprzedniej sesji. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu. 
 
W wyniku głosowania przy 10 głosach „za” i 2 „wstrzymujących” Rada zatwierdziła 
w/w protokół. 
 
I/4. Porządek obrad. 
 
I. Część I. 
Sprawy proceduralne (otwarcie obrad, stwierdzenie quorum). 
II. Część II. 
1. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 
2. Sprawozdanie finansowe za rok 2013 i procedura absolutoryjna: 
/ opinia RIO o przedłożonym przez Burmistrza Lądka-Zdroju sprawozdaniu rocznym 
z wykonania budżetu Gminy Lądek-Zdrój za 2013 r., 
b/ opinie Komisji Rady Miejskiej nt. przedłożonego sprawozdania z wykonania 
budżetu za 2013 r., 
c/ opinia Komisji Rewizyjnej nt. przedłożonego sprawozdania z wykonania budżetu 
miasta i gminy za rok 2013, 
d/ podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu za rok 2013, 
e/ wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 
Lądka-Zdroju, 
f/ opinia RIO w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej dot. absolutorium dla 
Burmistrza Lądka-Zdroju, 
g/ dyskusja, 
h/ podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Lądka-Zdroju z 
tytułu wykonania budżetu na rok 2013. 
3. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a/ dokonania zmian w Uchwale Budżetowej Miasta i Gminy Lądek-Zdrój na rok 
2014, 
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b/ wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 
umowy dzierżawy, 
c/ przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miejscowości Stójków, 
d/ przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miejscowości Trzebieszowice, 
e/ przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miejscowości Radochów. 
4. Interpelacje, wnioski i sprawy różne. 
5. Zamknięcie obrad.  
 
Przewodniczący Rady poinformował, że dzięki gościnności OSP sesja odbywa się w 
tej sali, która została przez nich wyremontowana. 
 
Ad. pkt. 1. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

   
Doszła radna Mirosława Boduch – 13 osób. 
 
Ad. pkt. 2. Sprawozdanie finansowe za rok 2013 i procedura absolutoryjna: 
 
a/ opinia RIO o przedłożonym przez Burmistrza Lądka-Zdroju sprawozdaniu 
rocznym z wykonania budżetu Gminy Lądek-Zdrój za 2013 r., 
 
Pozytywną opinię RIO odczytała V-ce Przewodnicząca Rady Mirosława Boduch. 
 
b/ opinie Komisji Rady Miejskiej nt, przedłożonego sprawozdania z wykonania 
budżetu za 2013 r., 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarczej Dariusz Styczyrz poinformował, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała w/w sprawozdanie. 
 
Przewodnicząca Komisji Społecznej Karolina Sierakowska-Dawidowicz 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała w/w sprawozdanie. 
 
Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej Mirosław Wojczuk poinformował, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała w/w sprawozdanie, 
 
c/ opinia Komisji Rewizyjnej nt. przedłożonego sprawozdania z wykonania 
budżetu miasta i gminy za rok 2013, 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Leszek Pazdyk poinformował, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z wykonania budżetu za rok 2013. 
 
V-ce Przewodnicząca Rady Mirosława Boduch zapytała skąd wzięła się różnica 
dotycząca kosztów związanych z gospodarką odpadami. 
 
Burmistrz odpowiedział, że w związku z różnicami dotyczącymi solidności 
wykonania zadania przez Veolię nastąpiły procentowe potrącenia faktur. Gmina nie 
poszła do Sądu, podpisano aneks. Za opóźniona płatność nie płacono odsetek. Faktury 
za ubiegły rok  częściowo zapłacono w roku bieżącym. 
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d/ podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego weaz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu za rok 2013, 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W wyniku głosowania przy 12 głosach „za” i 1 „wstrzymującym” Rada podjęła 
uchwałę nr XLX/336/14, która stanowi załącznik do protokołu z sesji. 
 
e/ wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 
Lądka-Zdroju, 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Leszek Pazdyk odczytał pozytywną opinię 
Komisji Rewizyjnej dotyczącą udzielenia absolutorium Burmistrzowi. 
 
f/ opinia RIO w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej dot. absolutorium dla 
Burmistrza L ądka-Zdroju, 
 
V-ce Przewodniczący Rady Dariusz Styczyrz odczytał pozytywną opinię RIO. 
 
g/ dyskusja, 
 
W związku z brakiem głosów do dyskusji przystąpiono do realizacji kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 
h/ podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Lądka-
Zdroju z tytułu wykonania bud żetu na rok 2013, 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W wyniku głosowania przy 13 głosach „za” (jednogłośnie) Rada podjęła uchwałę nr 
XLX/337/14, która stanowi załącznik do protokołu z sesji. 
 
Ad. pkt. 3. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
a/ dokonania zmian w Uchwale Budżetowej Miasta I Gminy Lądek-Zdrój na rok 
2014, 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarczej Dariusz Styczyrz poinformował, że Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W wyniku głosowania przy 13 głosach „za” (jednogłośnie) Rada podjęła uchwałę nr 
XLX/338/14, która stanowi załącznik do protokołu z sesji. 
 
b/ wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 
umowy dzierżawy, 
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Przewodniczący Komisji Gospodarczej Dariusz Styczyrz poinformował, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, ale wnioskuje wprowadzenie poprawki: z 
15 lat na 30 lat.   
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w poprawkę. 
 
W wyniku głosowania przy 13 głosach „za” Rada zatwierdziła w/w poprawkę. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z poprawką. 
 
W wyniku głosowania przy 13 głosach „za” (jednogłośnie) Rada podjęła uchwałę nr 
XLX/339/14, która stanowi załącznik do protokołu z sesji. 
 
c/ przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miejscowości Stójków, 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarczej Dariusz Styczyrz poinformował, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej  Mirosław Wojczuk poinformował, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W wyniku głosowania przy 13 głosach „za” (jednogłośnie) Rada podjęła uchwałę nr 
XLX/340/14, która stanowi załącznik do protokołu z sesji. 
 
d/ przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miejscowości Trzebieszowice, 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarczej Dariusz Styczyrz poinformował, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej  Mirosław Wojczuk poinformował, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W wyniku głosowania przy 13 głosach „za” (jednogłośnie) Rada podjęła uchwałę nr 
XLX/341/14, która stanowi załącznik do protokołu z sesji. 
 
e/ przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miejscowości Radochów, 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarczej Dariusz Styczyrz poinformował, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej  Mirosław Wojczuk poinformował, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W wyniku głosowania przy 13 głosach „za” (jednogłośnie) Rada podjęła uchwałę nr 
XLX/342/14, która stanowi załącznik do protokołu z sesji. 
 
 
Ad. pkt.4. Interpelacje, wnioski i sprawy różne. 
 
W związku z brakiem interpelacji i wniosków Przewodniczący Rady odczytał pismo 
P. Wołczackiego i P. Pawelec. 
Burmistrz udzielił wyjaśnienia do w/w pisma. 
Przewodniczący Rady poinformował, że pismo zostanie przesłane do Prokuratury. 
V-ce Przewodnicząca Rady Mirosława Boduch powiedziała, że po przeczytaniu 
załączników i wysłuchaniu wyjaśnień należy stwierdzić, że to nie jest kompetencja 
Rady, to Wspólnota reguluje te sprawy. 
Insp. ds. obsługi prawnej Sebastian Łukasiewicz potwierdził wypowiedź V-ce 
Przewodniczącej Rady.  
Przewodniczący Rady podziękował Panu Michałowi Dawidowicz za rejestrowanie 
sesji. 
Przewodniczący Rady poinformował, że dzisiejsza sesja jest szczególna, bo po raz 
ostatni sesję protokółuje Pani Maria Staszyńska, która przechodzi na emeryturę. 
Przewodniczący Rady w imieniu swoim i radnych podziękował za współpracę. 
Wręczono kwiaty i pamiątkowy prezent. 
Następnie głos zabrała Pani Maria Staszyńska, która również podziękowała za 
współpracę i wręczyła radnym drobne upominki. 
 
Ad. pkt. 5. Zamknięcie obrad. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady ogłosił 
zamknięcie sesji. 
 
Integralną częścią protokołu jest zapis sesji w wersji elektronicznej. 
 
Protokółowała: Maria Staszyńska 
 
 
 
 
 


